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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedések történtek a környezetvédelem 
céljából?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Folyamatos a Normafa látogató- és információs központjának kialakítása a XII. kerületben az 
Eötvös út 48–50. szám alatt. Felújítják a területen található, helyi védettséget élvező szecessziós 
nyaralóvillát, mellette pedig egy új, tájba illő kiszolgálóépületet hoznak létre. A "Normafa kapuja" 
építésének előkészítő munkálatai során, nagy területen mindent letaroltak, és egyre több fát vágnak 
ki. Legutóbb a Konkoly-Thege Miklós úton is tarra vágták az erdőt.

Szeretném megkérdezi Miniszter urat, milyen intézkedések történtek a környezetvédelem céljából, 
illetve milyen tervek vannak a zöld terület rehabilitációjára vonatkozóan?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. március 18. 


